
Lijst van vragen

De vaste commissie voor Infrastructuur en Waterstaat heeft een aantal vragen voorgelegd 
aan de minister van Infrastructuur en Waterstaat over het Rapport Resultaten 
verantwoordingsonderzoek 2020 bij het Ministerie van Infrastructuur en Waterstaat 
(Kamerstuk 35 830-XII, nr. 2).

De fungerend voorzitter van de commissie, 
Agnes Mulder

De griffier van de commissie,
Rijkers

Nr Vraag
1 Hoe is het potentieel tekort van circa 200 miljoen euro per jaar voor de 

periode 2026-2035 voor het spoor ontstaan?
2 Welke afspraken bestaan er op landelijk niveau, provinciaal niveau en op

het niveau van de veiligheidsregio’s betreffende brandbestrijding? 
Welke taakverdeling bestaat er tussen deze verschillende niveaus?

3 Wat is uw aanpak om de bestrijdingscapaciteit van (grote) 
natuurbranden uit te breiden?

4 Welk overzicht en wat voor inzicht bestaat er momenteel van de 
benodigde ruimtelijke maatregelen die decentrale overheden nemen 
tegen droogte? Zijn er plannen om het inzicht hierin te vergroten, gezien
het feit dat de Algemene Rekenkamer schrijft dat meer inzicht nodig is?

5 Zijn er verzoeken gekomen van decentrale overheden om te 
ondersteunen bij de aanpak van droogte? Zo ja, welke verzoeken?

6 Hoe is het toezicht van het Rijk op de provinciale uitvoering van de 
Grondwaterrichtlijn? Heeft dit toezicht de afgelopen vijf jaar geleid tot 
interventies?

7 Is het tot stilstand komen van de positieve ontwikkelingen in de 
bedrijfsvoering volledig te wijten aan de (huidige) bijzondere situatie 
met COVID-19?

8 Wat gaat u doen om de positieve ontwikkelingen in de bedrijfsvoering 
weer op gang te brengen?

9 Wat gaat u doen om de kwetsbare informatievoorziening te versterken? 
Ligt hiervoor het mandaat bij het ministerie van Infrastructuur en 
Waterstaat of bij het ministerie van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties?

10 Zijn er incidenten geweest waarbij externen toegang hadden tot de 
informatievoorziening dan wel communicatie (bijvoorbeeld WhatsApp) 
van het ministerie van Infrastructuur en Waterstaat?

11 Op welke manier gaat u opvolging geven aan de aanbeveling van de 
Algemene Rekenkamer om de verantwoordelijkheden en taken van de 
Chief Information Security Officer (CISO) als afzonderlijke functie te 
onderkennen in de organisatie?

12 Hoe verklaart u het ontbreken van betrouwbare rapportages in het 



administratief systeem?
13 Wat doet u om het aantal fouten bij aanbestedingsregels bij 

Rijkswaterstaat te verminderen?
14 Hoe ziet u toe op een goede werking van regionaal waterbeheer?
15 Heeft u het afgelopen jaar uw bevoegdheden gebruikt om in te grijpen 

op de werking van het regionale waterbeheer? Zo ja, in welk mate en in 
welke omstandigheden?

16 Op welke manier spant u zich in voor regio’s die afhankelijk zijn van 
grondwater maar geen water ontvangen uit het hoofdwatersysteem? 
Hoe gaat u dit verbeteren?


